
Dwudziesta ósma sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 20 grudnia 2013 r. 

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XXVIII/ 2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

20 grudnia 2013 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 12 

01
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 13
28

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 

Brak radnych: 

 

1. Krzysztof Skiba 

2. Grzegorz Wasiutyński 

3. Andrzej Górzyński 

 

co stanowi – 86,67% 
 

 

Obrady XXVII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, Zastępcę Burmistrza, sołtysów i wszystkich gości obecnych 

na sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Zastępcę Burmistrza, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta i gminy 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Radny pan  Marek Rutka-  składamy wniosek w sprawie odwołania Zastępcy Burmistrza Gminy 

Trzcińsko-Zdrój, w związku z jego niechlubną działalnością. Chciałbym byśmy od tego zacząć. 

 

Przewodniczący obrad– taki wniosek zostanie przegłosowany i jeśli zostanie przyjęty to wejdzie do 

porządku obrad w punkcie po podpowiedziach na interpelacje. Kto z radnych jest za wprowadzeniem 

do porządku obrad wniosku Radnego Rutki. W punkcie VIII. Dyskusji na temat wniosku złożonego do 

Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój w sprawie odwołania zastępcy. 

 

- za- 4- głosy 

- przeciw- 7- głosów 

 - wstrzymała się – 1- osoba 

 

 

Przewodniczący obrad–  wniosek radnego Rutki upadł czy są proponowane inne zmiany? 

Nie zgłoszono wobec czego przewodniczący obrad poddał pod głosowanie proponowany porządek 

obrad. 

- za- 8- głosów 

- przeciw- 4- głosy 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty większością głosów.  
 

I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonej kontroli. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej  
w Trzcińsku-Zdroju na 2014 rok. (druk nr XXVIII/302/2013); 
2. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-
Zdroju na rok 2014. (druk nr XXVIII/303/2013); 
3. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2014. (druk nr XXVIII/304/2013); 
4.  w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014. 
(druk nr XXVIII/305/2013); 
5. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 
2014- 2020. (druk nr XXVIII/306/2013); 
6. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na działkę nr 93/17 
położoną w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XXVIII/307/2013); 
7. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 96 
położonej w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XXVIII/308/2013); 
8. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr XXVIII/309/2013); 
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9. zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Trzcińsko-Zdrój na okręgi wyborcze, 
ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. (druk nr 
XXVIII/310/2013); 
10. zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Trzcińsko-Zdrój na stałe obwody 
głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
(druk nr XXVIII/311/2013); 
11. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 (druk nr 
XXVIII/ 312/2013); 
12. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2014 (druk nr XXVIII/ 
313/2013); 
13. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na 
lata 2014-2021 (druk nr XXVII/314/2013); 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 

 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 11- głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXVII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

większością głosów. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy.
 

 

Informacje przedstawił Zastępca Burmistrza pan Józef Szott– poinformował iż Burmistrz jest na 

zwolnieniu lekarskim i jest to moja informacja i stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński-  do Biura rady wpłynęły trzy 

pisma na temat dwóch będziemy rozmawiać przy uchwalaniu budżetu bo są to uchwały RIO w 

sprawie budżetu na rok przyszły uczestniczyłem w spotkaniu klubu seniora Złota Jesień i z okazji 

święta niepodległości i 22 listopada brałem udział w zakończeniu projektu Geopark 10 grudnia w 

posiedzeniu rady powiaty Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej w Gogolicach.  

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonej kontroli. 
 

Informację przedstawiła Pani Anna Chyjek- przewodnicząca komisji rewizyjnej i stanowi załącznik  

Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informację przedstawił Pan Robert Kowalski- członek komisji rewizyjnej i stanowi załącznik  Nr 6 

do niniejszego protokołu. 

 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny pan  Marek Rutka-  jest nieprzyjemna sytuacja w naszej Gminnie i chcielibyście zamieść to 

pod dywan ale ja nie. Moi drodzy pan Szott jest organizatorem pracy w Urzędzie kieruje 

pracownikami i po tych informacjach ta osoba traci prestiż i poważanie zmuszona jest do pracy w 

ciągłym stresie. Nie jest to dobre da mieszkańców Gminy, dla Urzędu. Będzie ona narażona na 

różnego rodzaju komentarze i co będzie jak przyjdą do niego osoby skrzywdzone, pan Szott 

reprezentuje nas w szkołach i w kościele, zapraszał nas na mszę w intencji mieszkańców. Nie będę 

mówił o przypowieściach o judaszach by was nie zamęczać chciałem zadać pytania dla Burmistrza ale 

jest chory ale jak trzeba przeciąć wstęgę w muzeum to jest zdrowy to może należy zapytać w ZUS. 

Może należy się zainteresować czy jest zdrowy czy chory zapytam was państwo Radni czy wy jak 

chodziliście do wyborów to wiedzieliście że wśród was jest zgniłe jajo. A to był chory a choroba to 

lustracja i on mnie straszył, że będzie nie lustrował. Ja złożyłem oświadczenie lustracyjne, nie 

uciekłem, to pan mnie wyrzucił z funkcji wiceprzewodniczącego. Od 1 lipca weszła ustawa śmieciowa 

upominam się któryś raz z rzędu nie ma koszy przy boiskach na placach zabaw ile jeszcze będziemy 

czekać wiem, że z budżetu zrobiliście druga Grecję a teraz słyszymy, ze będzie szukał garażu dla 

samochodu strażackiego, który stoi na prywatnej posesji sołtysa, a w Avenie też będzie prywatna 

posesja i nie może stać zamknięty w garażu ogrodzony drutem kolczastym ale na takie zebrania trzeba 

zapraszać fachowców i nie może tego robić nauczyciel który nie ma o tym pojęcia. 

 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu VI.1 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych 

Komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na 2014 rok. (druk nr 

XXVIII/302/2013); 
 
O godzinie 12

35
- wyszła radna pani Alicja Kałużniak stan radnych na Sali 11 osób. 

 

Przewodniczący obrad- uchwała była omawiana na komisjach i każda komisja poddała do 

zaopiniowania plan pracy i nie będzie tu zmian, wobec czego otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 302/2013 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 
 

Do punktu VI.2 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na rok 2014. (druk nr 

XXVIII/303/2013); 
 

Przewodniczący obrad- uchwała była omówiona na komisji oświaty czy są pytania lub wnioski, 

otwieram dyskusje? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 303/2013 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.3 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2014. (druk nr 

XXVIII/304/2013); 

 
Projekt uchwały przedstawiła przewodnicząca GKRPA pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- 

gminny program jest dostosowywany przy założeniach z PARPY 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

O godzinie 12
45

- wyszedł radny pan Marek Rutka stan radnych na Sali 10 osób. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 304/2013 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.4 Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014. (druk nr XXVIII/305/2013); 
Projekt uchwały przedstawiła przewodnicząca GKRPA pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- 

gminny program jest dostosowywany przy założeniach z PARPY 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 305/2013 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.5 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2014- 2020. (druk nr 

XXVIII/306/2013); 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- jest to program, który realizuje Ośrodek 

Pomocy Społecznej przy współudziale zespołu interdyscyplinarnego. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

O godzinie 12
48

- wrócił radny pan Marek Rutka stan radnych na Sali 11 osób. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 306/2013 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na działkę nr 93/17 położoną w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-

Zdrój.  (druk nr XXVIII/307/2013); 

Do punktu VI.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na część działki nr 96 położonej w obrębie nr 1 miasto 

Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XXVIII/308/2013); 
Projekty uchwał przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- są to uchwały które dotyczą 

przedłużenia umowy dzierżawy jedna dotyczy pana Zalewskiego a druga pani Trzaskoś. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji 

co do obu uchwał. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 307/2013 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 308/2013 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.8 Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

XXVIII/309/2013); 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- wpłynęła prośba o zakup 

działki która była dojazdem do działek rolnych właściciel sąsiednich działek wykupił je i chce odkupić 

ten dojazd. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 309/2013 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.9 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu. (druk nr XXVIII/310/2013); 

 

Do punktu VI.10 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie podziału 

Gminy Trzcińsko-Zdrój na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i 

numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. (druk nr 

XXVIII/311/2013); 
 

Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- w związku z tym iż na terenie miasta 

Trzcińsko-Zdroju została  utworzona i nazwana nowa ulica należy dopisać ją do okręgu wyborczego 

dopisujemy to do obwodu nr 3 gdzie jest odnogą ul. Cmentarnej i właściwe jest to dopisanie jej do 

tego okręgu wyborczego. A kolejna uchwała mówi, że mieszkańcy tej ulicy będą głosować w 

obwodzie głosowania nr 1 to znaczy u nas w Ratuszu. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji obu tych uchwał. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 310/2013 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 311/2013 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.11 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 (druk nr XXVIII/ 312/2013); 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  jest to uchwała, która 

dokonuje zmniejszenia dochodów i wydatków nie zmieniamy nadwyżki budżetowej i jest to przez to, 

ze planowane dofinansowanie do inwestycji jak promocja projektu ścieżki pieszo- rowerowej 

Trzcińsko-Strzeszów i dotacje do inwestycji były planowane na rok 2013 a otrzymamy je w 2014r. w 

tym roku otrzymaliśmy końcowe dofinansowanie do projektu GEOPARKU. Które mieliśmy 

zapewnianie, że dofinansowania tego nie będzie. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 312/2013 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.12 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2014 (druk nr XXVIII/ 313/2013); 
 

Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- budżet jest trudny bo 

nie mamy tylu dochodów co w tym roku ponieważ mamy obniżone subwencje. Kwota nadwyżki na 

wydatki są 72 tys. zł a wydatki są około 1 milion złotych niższe niż w zeszłym roku. Kwota dochodów 

budżetu z czego dochody bieżące i majątkowe wydatki budżetu. Nie planujemy kredytów i pożyczek 

zaciągać. Są przypadające do spłaty kwoty rat kredytów i pożyczek. Omawiana uchwała była bardzo 

szczegółowo na komisji budżetu. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  ja chciałbym zabrać głos nie tylko jako radny ale również jako sołtys. 

Projekt tego budżetu oczekuje trochę wioski nie mamy tu funduszu sołeckiego w ramach rządowych i 

obiecano nam że nie będzie tamtego bo to kwota 260 tys. zł ale że co roku będzie to kwota 60 tys. zł a 

już w tym roku jest to kwota 55 tys. zł i na ten temat to była dyskusja, radny Rutka mówił że sołectwo 
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Piaseczno może nie otrzymać podwyżki ale żeby dać tym mniejszym sołectwom proponuje zwiększyć 

z 55 tys. zł na 65tys. zł i to jest wniosek formalny. 

 

Radny pan Marek Rutka-  w rozdziale 90 03 jest to oczyszczanie miasta i utrzymanie zieleni jaka 

kwota jest przeznaczona na sprzątanie dróg i zieleni na wsiach i okazało się, że nic a w budżecie mamy 

taki zapis. Należy tam dołożyć 10 tys. zł z rezerwy by chodniki na wsiach nie zarastały. 

O godzinie 13
17

 wyszła radna pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- stan radnych na sali 10 osób 

   

Przewodniczący obrad- mamy dwa wnioski formalne pierwszy pana Kowalskiego by na zerwę na 

sołectwa zwiększyć do 65ty.s zł. 

 

 - za- 4- głosy 

 - przeciw- 5-głosów 

- wstrzymała się -1- osoba   

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Kowalskiego upadł poddaje więc pod 

głosowanie wniosek radnego Rutki o zwiększenie o 10 tys. zł na wydatki związane z utrzymaniem 

dróg gminnych na wsiach i w mieście. 

 

- za- 4- głosy 

 -przeciw- 6-głosów  

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Rutki upadł czy ktoś jeszcze chce zabrać 

głos. 

 

O godzinie 13
18

- wróciła radna pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk stan radnych na Sali 11 osób. 

 

Sołtys Sołectwa Tchórzno pan Wojciech Salski- czy uważacie, że proporcje są prawidłowe by 

wioskom cały czas zabierać, chciałem się zapytać, czy będzie nam wolno 854 zł przepić panie 

Burmistrzu. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- w przyszłym roku ma pan 984 zł i może pan to wydać na zieleń. 

 

Sołtys Sołectwa Tchórzno pan Wojciech Salski- o tym przepiciu to była ironia, bo od dwóch lat pan 

mówi, że na wieś jest za dużo pieniędzy wydawane na przejedzenie i picie. Pan mi kiedyś się 

wypowiadał że jest pan specjalistą od zieleni, i całe szczęście, że pana nie posłuchałem i kupiłem 

kosiarkę taki ciągnik i mamy to do dzisiaj. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 8– głosów 

- przeciw- 3- głosy 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 313/2013 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 



 11 

 Do punktu VI.13 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2014-2021 (druk nr 

XXVII/314/2013 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- jest to dostosowana do 

naszych dochodów wieloletnia prognoza finansowa. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 8– głosów 

- przeciw- 3- głosy 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr XXVIII/ 314/2013 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- na ostatniej sesji nie było interpelacji. 

 

 

Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący obrad- proszę czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- wniosków dniu 18 grudnia złożyłem pismo do pana Burmistrza 

wniosków natychmiastowe usunięcie z funkcji burmistrza pana Józefa Szotta wniosków spotykam si8e 

z mieszkańcami, którzy też tak uważają wniosków pytanie jest do kiedy pan Burmistrz ma zwolnienie 

lekarskie . 

 

Przewodniczący obrad- zwolnienie Burmistrza jest do 30 grudnia. Kto z radnych chciałby zabrać 

głos. 

 

Radna pani Wiesława Płotkowska- ja otrzymałam głos. 

 

Mieszkaniec pan Zbigniew Łodziewski- przerwał wypowiedz radnej Płotkowskiej, co to za budżet 

szanowni mieszkańcy. 

 

Przewodniczący obrad- Proszę o spokój. Przerywam sesję proszę radnych o pozostanie na swoich 

miejscach. 
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Radna pani Wiesława Płotkowska-  chciałam poruszyć sprawę. 

 

Mieszkaniec pan Zbigniew Łodziewski- powinniście państwo podjąć uchwałę o tym by przeprosić 

ludzi, to esbek, który tyle krzywd narobił, przez 10 lat na mnie donosił. Możecie podjąć uchwałę by 

przeprosić ludzi, to jest waszą powinnością. 

 

Przewodniczący obrad- w związku z powyższym, że uniemożliwiono mi prowadzenie obrad 

zamykam sesję 

 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 13 
28

– Przewodniczący obrad zamknął XXVIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 
 

 

 


